

ԹԻՎ 2	ՀԱՏՈՐ 71	2018
-------	----------	------

Հարությունյան Մ.Ա., Հովհաննիսյան Ա.Ե. Ոսկու և արծաթի բաշխումը Քաջարանի պղինձ-մոլիբդենային հանքավայրի հանքանյութերում	3
Շահինյան Հ.Վ., Զաքարյան Շ.Ս., Գյուլնազարյան Շ.Ա., Սաֆարյան Ռ.Գ. Ալավերդու հանքային շրջանում հիդրոտերկրաքիմիական մոնիտորինգային հետազոտությունների արդյունքները (2015-2017թթ.)	16
Ավագյան Թ.Ա., Մկրտչյան Ս.Վ. Միսիանի դիատոմիտային ավազանի երկաթի բարձր և ֆոսֆորի ցածր պարունակություններով կավային դիատոմիտներից և նրանց հրաբխային տարատեսակներից ֆոսֆորային խտանյութի ստացումը	24
Սարգսյան Լ.Ս. Սեյմիկ ռեժիմի և սեյսմիկ ռիսկի գնահատումը Հայաստանի որոշ շահագործվող ջրամբարների համար	30
Սահակյան Է.Է. Զավախքի հրաբխային բարձրավանդակի լարվածային դաշտի առանձնահատկությունները երկրաշարժերի ֆոկալ մեխանիզմների հաշվարկի կիրառմամբ 2005-2017թթ. ժամանակաշրջանի համար	38
Հովհաննիսյան Մ.Ռ. Տեկտոնամագնիսական դաշտի օրական վարիացիան և նրա անջատումը երկրամագնիսական դաշտի արևաօրային վարիացիայից	52
ԳԻՏԱԿԱՆ ԽՐՈՆԻԿԱ	61
ԳԻՏՈՒԹՅԱՆ ԿՈՐՈՒՍՏՆԵՐ	
Ամիրյան Շավարշ Հովհաննեսի (1926-2018)	64

Арутюнян М.А., Оганесян А.Е. Распределение золота и серебра в рудах Каджаранского медно-молибденового месторождения	3
Шагинян Г.В., Закарян Ш.С., Гюльназарян Ш.А., Сафарян Р.Г. Результаты гидрогеохимических мониторинговых исследований в Алавердском рудном районе (2015-2017гг.)	16
Авакян Т. А., Мкртчян С.В. Получение фосфорного концентрата из высокожелезистых и низкофосфорных глинистых диатомитов и их вулканических разновидностей Сисианского диатомитового бассейна	24
Саргсян Л.С. Исследования сейсмичности и оценка сейсмического риска для некоторых эксплуатируемых водохранилищ Армении.	30
Саакян Э.Э. Особенности поля напряжений Джавахетского вулканического нагорья, определенные по фокальным механизмам землетрясений за период 2005-2017гг.	38
Оганесян С.Р. Суточная вариация тектономагнитного поля и ее отде-	

ление от солнечносуточной вариации геомагнитного поля	52
НАУЧНАЯ ХРОНИКА	61
ПОТЕРИ НАУКИ	
Амирян Шаварш Оганесович (1926-2018)	64
CONTENTS	
Harutyunyan M. A., Hovhannisyan A.E. Distribution of gold and silver in Kadjaran copper-molybdenum deposit ores	3
Shahinyan H.V., Zakaryan Sh. S., Gyulnazaryan Sh. A., Safaryan R. G. On the hydro-geochemical monitoring results of the Alaverdi ore area (2015-2017)	16
Avagyan T.A., Mkrtchyan S.V. The acquisition of phosphorous concentrate from high-ferruginous and low-phosphorous argillaceous diatomites and their volcanic varietes of Sisian diatomaceous basin	24
Sargsyan L.S. Seismic activity studies and seismic risk assessment for some operating dams in Armenia	30
Sahakyan E.E. The features of stress field in the Javakheti volcanic highland determined by the earthquake focal mechanisms for the time period 2005-2017	38
Hovhannisyan S.R. Separation of tectonic magnetic field daily variations from geomagnetic field solar daily variations	52
SCIENTIFIC CHRONICLE	61
LOSSES OF SCIENCE	
Amiryan Shavarsh Hovhannes (1926-2018)	64